
Protokół nr XXVl

Rady Gminy Bralin

z dnia 29 sierpnia 2Ot2 roku.

Porzadek obrad:

1'. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'
2. Uchwalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji'

4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej
sesji.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata
2oI2- Ż02o.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy.

7. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z
Gminą Perzów w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i

opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Słupi pod Kępnem.
.- 8. Wolne głosy i wnioski.

9. Zamknięcieposiedzenia'

Pkt 1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnościobrad.

otwarcia posiedzenia o godzinie L5.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, ze obecnych jest 13 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami

_ prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały. Nieobecni: Roman Lemanik i Jan
Leśniarek.

Ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grazyna Mosch, sekretarz
Zbigniew Łatka, radni powiatowi Piotr Hołoś i Zenon Kasprzak oraz sołtysi z terenu Gminy
Bralin a takze przedstawiciele lokalnych mediów.

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XXV| sesji wraz

z propozycją wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego punktu: Przyjęcie opinii w
sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze gminnej nr 858050P w Bralinie - u!. 3-go Maja.
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Kazimiera Kupczak i Andrzej Kucharski.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych.

Rada protokół Nr XXV przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4} Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na
poprzedniej sesji"

Sprawozdanie z działalności :



1'. Wpis do ewidencji działalności gospodarczej_ t3,
2. Wymeldowanie z pobytu stałego - 4,
3. Zameldowanie na pobyt stały _ 2,

4' Przemeldowanie w obrębie gminy - 2,

5. Zameldowanie na pobyt czasowy - 2,

6. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL - 4,

7. Decyzje o wymeldowaniu z pobytu stałego _ 0,

8. Wprowadzenie zmian numerów dowodów osobistych - 50,
9. Wprowadzenie zmian o unieważnienie dowodów osobistych - 31

Sprowozdanie z reolizacii uchwał podietvch no 25 sesii.

1' Uchwata Nr 122 w sprawie uchylenia Uchwały Nr Vll/45/99 Rady Gminy w Bralinie z

dnia Ż2 kwietnia 1999 r. w sprawie warunków podłączenia się do gminnych sieci
wodociągowych, kanalizacji sanitarnej i deszczowej zmienionej Uchwałą Nr XlV/51/03
Rady Gminy w Bralinie z dnia Ż7 października 2003 r.

Uchwafę przesłsno da Wydziału Kantrali i tyladz*ru Wielkopalskiego l}rzędu
Wojewódzkiega *r*z da W*jewódzkiega Sqdu &dmifiistrlcyjneEo w Pozncniu.

Ż. Uchwała Nr 123 w sprawie świadczenia usługi telekomunikacyjnej na terenie Gminy Bralin.

Ucłłwałę przesłsno da Wydziału Kałłtrali i Nadzoru Wielkopalskieg* Urzędu
W*jewodzkiego.

SPOTKANIA I KONSULTACJE

24.07.2oL2 - reprezentowanie urzędu wraz z radcą prawnym Ewą Brzozowską w sądzie w
Kaliszu, udział W uroczystościach z okazji święta Policji, godz. 15.oo udział w walnym
zebraniu LGD,,Wrota Wielkopolski".
30.07.2oL2 godz. 11.00 - udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i

ochrony Środowiska RG poświeconemu organizacji dożynek gminno-parafialnych.
3L.O7.2.OLZ - spotkanie z projektantem.
o2.o8.2ol2 - spotkanie z właścicielem firmy wykonującej na rzecz gminy dowozy uczniów do
szkół.

Wójt - przy okazji tematu dotyczącego dowozów - nadmienił, że zdecydował się na

rozpisanie przetargu na dowozy uczniów niepełnosprawnych do szkoły specjalnej, która od L

września będzie mieścić się w Słupi pod Kępnem.
Po przeniesieniu szkoły do nowej placówki dowozy uczniów niepełnosprawnych wydłużą się
dwukrotnie i będą wyglądały następująco: Dzieci niepełnosprawne spoza Bralina będą
dojeżdżały do Bralina w ramach istniejących przewozów szkolnych a następnie wraz z

dziećmi z Perzowa W myśl porozumienia międzygminnego będą dowożone jednym

autobu.sem do Słupi pod Kępnem. Powrót będzie się odbywał dwoma kursami.
o2.o8.2oL2 - spotkanie z sołtys z Taboru Małego'
04.08.20L2 - spotkanie z emerytami z Taboru Wielkiego.
07.o8.2o1-2 - wraz z radcą prawnym Ewą Brzozowską reprezentowanie urzędu w sądzie
okręgowym'
08.08.2012 '- spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych. Spotkanie z komendantem
Komendy Powiatowej Policji w Kępnie.



10.08.2012 - URLOP WYPOCZYNKOWY.
t7.O&.}OLZ - spotkanie z przedstawicielami firmy zainteresowanej inwestowaniern w parki
wiatrowe.
2o.o8.2ol2 - spotkanie z dyrektorem Domu Pomocy z Caritas a następnie spotkanie z

prezesem spółki ,,lnwestor". odnośnie ,,lnwestora" wójt dodał, że z uwagi na fakt, iż zmieniła
się ustawa o gospodarce odpadami, po ogłoszeniu wojewódzkiego planu gospodarki odpadami
gmina będzie zobligowana do przyjęcia szeregu uchwał i regulaminów w tej materii.

20 i 22.08.2012 - U RLOP WYPOCZYN KOWY.

22.o8.2oL2 - sekretarz reprezentował urząd w kępińskim sądzie w związku z roszczeniem
mieszkańca domagającego się od gminy zwrotu wpłaty za przyłącze.

Wójt nadmienił, że wśród mieszkańców kolportowane są wnioski o zwrot pieniędzy za
podłączenie się sieci wodociągowej czy kanalizacyjnej. Uchwały podjęte przez samorząd w
sprawie ustalenia opłat za wspomniane przy|ącza zostały zakwestionowane przez prokuraturę,
wobec czego rada gminy je uchyliła.

Wójt wyjaśnił, że prokuratura zakwestionowała uchwałę podjętą w 1999 roku podważając,
nie tyle fakt pobierania opłat za przyłącze do sieci, ile konieczność wniesienia opłaty za
umozliwienie wykonania tego przyłącza. Zdaniem wójta naturalnym wydaje się wniesienie
wkładu finansowego przez osoby, które podłączają się do istniejącej, wybudowanej staraniem
ogółu mieszkańców sieci wodociągowej czy kanalizacyjnej, problem w tym, że uchwała
warunkowała podłączenie się do tej sieci dopiero po dokonaniu wpłaty. od pewnego czasu
opłata za przyłącze nie jest już pobierana a uchwała została wycofana z obrotu prawnego.

Niektóre osoby uważają, ze jeżeli ktoś partycypował w kosztach budowy przykanalików na

podstawie umowy cywilnoprawnej, którą zawarł z gminą powierzając jej obowiązek wykonania
wspomnianego przykanalika teraz powinien otrzymać zwrot uiszczonej opłaty - zdaniem wójta
- jeśli ktokolwiek czuje się pokrzywdzony musi ten fakt udowodnić.

-' Zgodnie z ustawą o finansach publicznych gmina może przyjmować wpłaty od mieszkańców
na zasadzie dobrowolnej darowizny, nie ma tylko uprawnień do ogólnego wprowadzania opłat
w drodze regulacji powszechnie obowiązujących.

27.08.20L2 - spotkanie z przedstawicielem firmy ,,Alba" w sprawie gospodarki odpadami.
Spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkola w sprawie inauguracji nowego roku szkolnego i

uroczystości symbolicznego otwarcia ukończonych inwestycji.

28.o8.2ol2 - otwarcie ofert złożonych w przetargu na budowę kolektora tłocznego, przetarg

nie został jeszcze rozstrzygnięty kosztorys inwestorski opracowano na poziomie 1.800.000,oozł
tymczasem najtańsza z|ożona oferta opiewała na kwotę 706.000,00 zł, następnie na 866.000,00
zł,923.o0o,oo zl, 940.000,00 zł, L.100.000,00 zł natomiast najdrozsza zloŻona oferta opiewała
na kwotę Ż'IŻŻ.ooo,oo zł. W budzecie na ten cel zarezerwowano środki na poziomie
1.400.000,00 zł.

Wóit poinformował radnvch. że ząodnie 5 6 uchwołv Nr XlV -^ 111- Rodv Gminv Bralin z
dnia 25 listopoda 2011 r. o wniesieniu do Spółki ',lnwestor 

_ Kepno" 64 nowvch udziałów o
wartości nominalnei 1'.000.00 zł każdv. które zótstałv pokrvte w całości ąotówka w kwocie
71.000.00 zł.

Następne wniesienie udziałów w myśl harmonogramu i WPF odbędzie się pod koniec
wrześnła.

Wójt poprosił radnych o zaangażowanie się w inicjatywę obywatelską dotyczącą projektu

ustawy o zmianie ustawy o dochodach JST polegającą na zebraniu do dnia 5 października

L00.000 podpisów osób popierających propozycję zwiększenia udziałów gmin w podatku PlT,

przywrócenia zapisu o rekompensowaniu zmian ustawowych w dochodach własnych a także
wprowadzenie subwencji ekologicznej.



Na samorządy nakładane są kolejne obowiązki i zadania bez przekazywania niezbędnych
środków na ich realizację.

Szczegółowy projekt zmian znajduje się u wójta.

Wójt powiedział, że 10 sierpnia otrzymał do wiadomości odpowiedź dyrektora GDDK|A w
Poznaniu Marka Napierały na pismo starosty Włodzimierza Mazurkiewicza. Z otrzymanego
pisma wynika, że ,,węzeł Bralin" będzie wybudowany W terminie do końca 2013 roku. Wójt
odczytał, że zgodnie z ustaleniami przyjętymi na posiedzeniu zespołu ds' oceny projektów
inwestycyjnych przy dyrektorze oddziału GDDK|A w Poznaniu z dnia 22 lipca 20L0 roku, w
którym uczestniczyli przedstawiciele zainteresowanych samorządów warunkiem budowy węzła
było doprowadzenie przez Powiat Kępiński drogi powiatowej nr 5601 (na odcinku od węzła, do
obecnej drogi krajowej nr 8) do klasy G w terminie do 2013 roku na potwierdzenie tego
zobowiązania Zarząd Powiatu w Kępnie przekazał dyrekcji porozumienie intencyjne z dnia ].7

sierpnia 2010 roku pomiędzy Powiatem Kępińskim i Gminą Bralin. W celu realizacji przyjętych
ustaleń powiat opracował koncepcję budowy łącznika pomiędzy ,,węzłem Bralin'' a drogą
krajową nr 8, w której przedstawiono:

- wariant drogi powiatowej poprowadzonej po istniejącej drodze do ulicy Leśnej o długości
ok.750 m,
- korektę po nowym śladzie na odcinku około 250 m przed drogą krajową nr 8.

GDDK|A pozytywnie zaopiniowała wariant ze skrzyżowaniem typu rondo na połączeniu drogi
powiatowej i dotychczasowej drogi krajowej nr 8 jako najkorzystniejszy pod względem
bezpieczeństwa ruchu drogowego.

Rozpatrując zgłoszone przez starostę trudności finansowe w sprawie doprowadzenia do
Wymaganych standardów drogi nr 5601- na odcinku od ,,węzła Bralin" na budowanej 58 do
dotychczasowej drogi krajowej nr 8 długości 750 m + 250 m czyli L000 m odcinka oddział

- GDDK|A odpowiedział, Że nie widzi możliwości finansowania tego zadania w ramach budowanej
drogi ekspresowej, która jest realizowana z udziałem środków unijnych.

Przebieg drogi powiatowej powinien zostać określony przez starostwo jako zarządcę drogi po
uprzednim zaopiniowaniu przez Wójta Gminy Bralin.

W celu zmniejszenia przewidywanych nakładów finansowych na budowę tej drogi GDDK|A

może odstąpić od Wymogu wybudowania przez powiat skrzyzowania typu rondo na połączeniu

z istniejącą drogą krajową nr 8, tyn|bardziej że po wybudowaniu drogi ekspresowej
dotychczasowa ósemka zostanie pozbawióna kategorii drogi krajowej iz mocy ustawy zdnia2L
marca 1-985 roku o drogach publicznych art. 10 pkt 5 zostanie zaliczona do kategorii drogi
gminnej.

Stanie się tak od 13 października 2oL3.

> Kazimiera Kupczak zadała pytanie do sprawozdania wójta odnośnie dowozów dzieci
niepełnosprawnych do Słupi pod Kępnem, radpa spytała czy te dzieci, są na tyle sprawne
fizycznie aby mogły dojeżdżać do Bralina ,,zwykłymi" autobusami W ramach dowozów
szkolnych?

> Wójt odpowiedział, że dowóz ogólnie będzie odbywał się z Bralina, ale dzieci które poruszają

się na Wózkach lub są na tyle upośledzone, że nie będą mogły samodzielnie dojechać do miejsca
zbiórki będąwsiadały ,,z własnego podwórka" tak będzie na przykład w przypadku dwójki dzieci
z Chojęcina'

Będą płacone równiez delegacje rodzicom, którzy w uzasadnionych przypadkach będą dowozić
dzieci własnym środkiem transportu.



> Zenon Kasprzak zauważył, że wójt w swoim sprawozdaniu nie wspomniał o dożynkach
gminno - parafialnych, które odbyły się w ubiegłą niedzielę.
> Wójt odpowiedział, Że o dozynkach zamierza wspomnieć w wolnych głosach i wnioskach.
> Andrzej Kucharski poprosił o wyjaśnienie jakich spraw dotyczyło spotkanie z
przedstawicielem firmy,,Alba" .

> Wójt odpowiedział, że rozmowy dotyczyły gospodarki odpadami, jako że w myśl nowej
ustawy o gospodarce odpadami gminy będą musiały wyłonić firmy, które będą odbierać od nich
odpady.

W naszej gminie taki system już funkcjonuje, mieszkańcy podpisują umowy z gminą a gmina z

firmą świadczącą usługi w tym zakresie' Na chwilę obecną czekamy na wskazanie przez
Marszałka Województwa instalacji zastępczej czyli miejsca, w którym - do czasu powstania
instalacjiw olszowej - będzie można składować odpady.

Składowisko w Nowej Wsi Ksiązęcej od nowego roku zostanie zamknięte ponieważ nie spełnia
wymogów nowej ustawy'

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawle zmlan w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bralln
na lata 2Ot2- 2O2O.

Zmiany w WFP wynikają ze zwiększenia łącznej kwoty dochodów i zwiększenia budżetu.
Głównia zmiana WPF dotyczy zmiany wykazu przedsięwzięć

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata LoLŻ- Żo2o

-7a przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr XXV!/I24l2oL2 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy.

W budżecie gminv wprowadzono nastepuiace zmianv:
1. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej l z

przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych - kwota 1065,00 zł .

2. Na podstawie umowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego w
Poznaniu zwiększono plan dotacji celowej na pomoc finansową dla Gminy Bralin w kwocie
100 000,00 zł na dofinansowanie budowy(przebudowy) dróg dojazdowych do gruntów
rolnych. Dofinansowano zadanie inwestycyjne pn "Budowa, przebudowa i modernizacja ulic
w miejscowości Bralin oraz budowa, przebudowa i modernizacja dróg gminnych''.

3. Na podstawie aneksu do umowy w sprawie dofinansowania projektu "program
aktywności społecznej w gminie Bralin w ramach Programu operacyjnego Kapitał Ludzki
realizowanego przez GOPS Bralin, zwiększono plan dochodów budzetu gminy o kwotę 15

9o9,IŻz| oraz 842,58 zł
Powyższe zwiększenie planu dochodów powoduje zwiększenie planu wydatków.

4. Na podstawie aneksu Nr 3 do umowy Nr 00304-6922-UM1500L14/IO zmniejszono plan

dochodów o kwotę L7 558,00 zł tym samym zmniejszono rozchody budzetu - spłaty



pożyczek otrzymanych na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków
pochodzących z budŹetu UE.

5. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowych
- o kwotę 330,00 z| z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za
osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne,
- o kwotę 39].,00 zI z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za
osoby pobierające niektóre świadczenie z pomocy społecznej'
Ponadto dokonano przeniesienia kwoty 59,00 zł.

6. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej o

kwotę 5 300,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych.

7. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej o kwotę
13 268,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu podręczników dla uczniów w
ramach rządowego programu pomocy uczniom w 2oI2 r' ''Wyprawka Szkolna'' Ponadto
jako uzupełnienie wkładu własnego dokonano przeniesienia kwot 2 500,00 zł oraz8Iv,oo zł,
razem 3 3I7,OO zl.

8' W planie dochodów budzetu Gminy dokonano korekty planu finansowego o kwotę 125

oo0,00 zł (dofinansowanie do budowy dróg dojazdowych do pól).

9' W planie wydatków budżetu Gminy dokonano przeniesień pomiędzy paragrafami w tym
między innymi:
na zadanie pn'' Wykonanie studni głębinowej wraz z zakupem i montażem pompy
głębinowej'', na zakup pompy dla SUW w Nowej Wsi Książęcej, na wydatki związane z

-.inkasem za wodę, na zakup wiaty przystankowej.

egzekucyjnymi.

10. Na podstawie pisma dyrektora przedszkola w Bralinie dokonano korekty planu

finansowego wydatków w związku z zakupem materiałów w tym termosów do przewożenia
posiłków.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr xxvt/l25l2ot2 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 7) Podjecie uchwały W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
międzygminnego z Gminą Perzów w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w
Słupi pod Kępnem.

Zgodnie z ustawą o systemie oświaty obowiązkiem gminy jest zapewnienie uczniom
niepełnosprawnym, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższej szkoły
podstawowej i gimnazjum, a uczniom z niepełnosprawnością ruchową, upośledzeniem
umysłowym W stopniu umiarkowanym lub znacznym takze do najbliższej szkoły
ponadgimnazjalnej.



od 1 września decyzją Starosty Kępińskiego szkoła specjalna została przeniesiona z

Kępna do Stupi pod Kępnem/ co wiele gmin zmusiło do reorganizacji dowozów'
Wójt powiedzial, Że zaproponował Wójt Gminy Perzów Bożenie Henczycy żeby dzieci

z Perzowa dojechały do Bralina i stąd jednym autobusem udawały się do szkoły w Słupi.

Gminy Perzów i Bralin zdecydowały się zawrzeć porozumienie W sprawie wspólnej

organizacji dowozów dzieci, co pozwoli obu gminom obnizyć koszty transportu.
> Andrzej Kucharski zapytał, czy powrót dzieci ze szkoły będzie się odbywał analogicznie?
> Wójt odpowiedzial, Że odbiór dzieci odbędzie się dwoma kursami, gdyż dowożone będą

dzieci młodsze i starsze które zostaną podzielone.

Dalszych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

porozumienia międzygminnego z Gminą Perzów W zakresie zapewnienia uczniom

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół

Specjalnych w Słupi pod Kępnem.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr XXV!/L2612012 została przyjęta jednogłośnie.

> Piotr Hołoś podziękował radnym za troskę W kwestii zapewnienia dzieciom

niepełnosprawnym dowozów do nowej placówki i powiedział, że do tej pory Pani dyrektor

szkoły specjalnej omawiając funkcjonowanie dowozów dzieci wymieniała Gminę Bralin jako

Wzorcową. W związku z przeniesieniem zespołu szkół do Słupi Bralin poniesie dodatkowe

koszty ale najważniejsze są dzieci więc warto zdaniem radnego taki trud podjąć. Dobra
'organizacja dowozów wpłynie korzystnie na poprawę frekwencji na zajęciach, a co za tym

idzie wyższą subwencję oświatową i więcej środków na utrzymanie placówki i podwyższenie

standardu szkoły.

Pkt 8) Przyjęcie opinii w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze gminnej nr 858050P w

Bralinie - ul. 3-go Maja.

Wójt powiedział, że zlecił wykonanie projektu oznakowania przy ulicy 3 Maja w celu

ograniczenia prędkości rozwijane jprzezwielu kierowców poruszających się tą drogą, poprzez

ustawienie na drodze szykan na początku kostki granitowej oraz przed krzyżówką przy

,,Złotym Kłosie"'

Opinia Nr BI1OLZ w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze gminnej nr 858050P w

Bralinie - ul. 3-go Maja została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 9) Wolne głosy i wnioski.
> Wójt wracając do tematu ,,węzła Bralin" wspomniał, że jest on zlokalizowany na terenie

gminy"ale będzie służył mieszkańcom całego powiatu.

> Piotr Hołoś oónośnie ,,węzła Bralin" powiedział, że jest optymistą jeśli idzie o powstanie

łącznika ale uważa, że jego lokalizacja jest niefortunna bo gdyby zjazd leŻał w pasie drogi

krajowej, GDDK|A byłaby zobligowana do wykonanie tej drogi ze środków własnych. Piotr

Hołoś wspomniał o tym, ze inwestycja jest kosztowna a budżet powiatu ograniczony.



> Zenon Kasprzak w kwestii węzła postawił zarzutczłonkom zarządu powiatu i powiedział, że
jest okazja aby zrobić coś dobrego dla gminy. Przypomniał czasy kiedy jako wicestarosta
starał się i zabiegał o jego powstanie'
> Wójt dodał, że życzy mieszkańcom Kępna powstania obwodnicy miasta ale nie można
łączyć węzła na jedenastce i ,,węzła Bralin". Dojazd nie może być wybudowany w ramach
inwestycji S8, gdyż jest ona współfinansowana ze środków unijnych. Wójt stwie rdził, żeodbył
rozmowy z projektantem dróg i nie znajduje pokrycia na twierdzenie, że inwestycja
przebudowy drogi powiatowej do węzła będzie kosztować 8 milionów, nie ma też
możliwości aby dojazd do węzła odbywał się ulicą Leśną'
Na zakończenie wójt powiedział kilka słów na temat dożynek gminno-parafialnych,
podziękował za obecność radnym, radnym powiatowym, sołtysom i wszystkim delegacjom,
szczególne podziękowania za pracę przv organizacji uroczystości skierował do Zofii
Węgrzynowicz sołtys z Taboru Wielkiego. Uroczystość odbyła się bez zakłóceń.
Drugiego września w Perzowie odbędą się dozynki powiatowe, w których udział Wezmą
gminni starostowie dozynek.
> Robert Gogol poruszył kwestię nie wykaszania poboczy przv drodze powiatowej.
> Kazlmiera Kupczak poprosiła wójta o ponowienie interwencji w firmie Mota Engil o to zeby
pracownicy tej firmy nie jeździli ciężkim sprzętem odcinkiem drogi gminnej od Mielęcina do
Utraty.

> Wójt odpowiedział, Że jest w ciągłym kontakcie zfirmą Mota Engil współpraca układa
poprawnie firma reaguje na zgłoszenia wszelkich nieprawidłowości, wójt poprosił
przedstawienie numerów rejestracyjnych pojazdów, które mimo zakazu poruszają się
drogą.

> Kazimiera Kupczak odpowiedzial,że przekazała jużzdjęcia, na których są widoczne numery
rejestracyjne na zdjęciach jest tez godzina przejazdu.
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_> Wójt powiedział, że zwrócił się L7 lipca do powiatu z prośbą, o to żeby na
Mały _ Utrata ustawić znak ograniczający prędkość. otrzymał odpowiedź, że

odcinku Tabor
procedura jest

skomplikowana i sprawa zostanie rozpoznana we wrześniu.
> Zofia Węgrzynowicz podziękowała wszystkim sołtysom za dostarczenie na dożynki ciast do
kramiku.

> Sekretarz przypomniał radnym o włączeniu się w inicjatywę obywatelską dotyczącą
poparcia projektu ustawy o zmianie ustawy o dochodach JST.
> Przewodniczący rady powiedział,że Wszyscy radni w międzyczasie wpisali się na listę osób
popierających wspomnianą inicjatywę.

Pkt 10) Zamkn!ęcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej
zamknął posiedzenie XXV sesji.
Protokołowała: Anna Piasecka

i o godzinie 17.00
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